
Fjordbakkeskolens Skolebestyrelse                     

 

Fælles bestyrelsesmødet den 8/12 2022 kl. 19.00-21.00: møde  
Skærbæk – personalerum 

Medlemmer af skolebestyrelsen: 
Elever: Alfred 9.a 
Forældre: Karina Bukh, Mette Adriansen, Lise Strøm Jensen, Peter Bay Rasmussen, Karin Jeppesen, 
Casper Vig Frederiksen, Anja Schrøder Trelle 
Personale: Carsten Bonde, Brian Alsløw 
Ledelse: Jens Bay, Poul Jacobsen 
Ordstyrer: Casper Vig Frederiksen  

Fraværende: Lise, Tone, Brian, Carsten, Anja 

0. Godkendelse af referat og dagsorden.  

 

1.       Efterretningspunkt  
          Nyt fra eleverne: Nyt fra vores elevrepræsentanter. 
          Ny regel i udskolingen – man skal opholde sig i egen klasse – kan mødes udenfor på tværs af  
          klasser. Der har været støjende adfærd i klasserne og salg af snus på toiletterne. Reglen 
          bortfalder, hvis eleverne opfører sig efter ordensreglerne. 
          Nyt fra medarbejderne: Intet nyt 
          Nyt fra formanden:  
- Ændring af mødedato 13. juni (fællesrådsmøde samme dag) – ny dato fremkommer senere. 
- Nyt fra Fællesrådsmøde november – Drøftelse af mellemformer på skolerne – oplæg fra Jens 

om søvn og betydningen for elevernes læring. 
          Nyt fra ledelsen: 
- Budget og økonomi –2022 – budget 2023 – se særskilt punkt – gennemgås senere. 
- Status ansøgninger lederstilling – 13 ansøgere – samtaler mandag og torsdag i næste uge. 

Torsdag med case og profiltest. 
- Pædagogansættelse Skærbæk – samtaler 19/12 – 1 rep. fra bestyrelse. Lise spørges. 
- Bh.klasse.leder stilling i Taulov den 18/1 – 1 rep. fra bestyrelsen – Karina spørges 
- Skole/hjem samtaledag-  øvrige fag 7/12 – opsamling. Ca 14 forældre tog imod tilbuddet. 
- Opfølgning episode Taulov – orientering givet til skolebestyrelsen. 
- Øvrigt. Intet. 

2. Årshjul – Udkast – se bilag 
Karina og Jens præsenterer udkast til årshjul for skolebestyrelsen. Drøftelse, evt. tilretning og 
vedtagelse. 
Ønsker at årsplanen er dynamisk, så der tages ad hoc emner ind på de enkelte møder. På næste 
møde i februar tages medlemmernes mærkesager op, som drøftet på første møde i august. 
Ungeprofilundersøgelsen og trivselstesten ønskes medtaget i årsplanen. 

 

3. Skolemad - Temapunkt  
Brian og Lise melder tilbage på deres researchrunde på nye muligheder for skolemadsleverancer. 
Efterfølgende drøftelse, afrunding og endelig beslutning 
Brian og Lise har gjort et stort stykke arbejde med at følge op på de enkelte muligheder for at 
levere skolemad. Mest lovende ser ”skolemums.dk” ud. De kommunikerer videre med Brian i 
januar måned om et realistisk tilbud mellem 15-35 kr pr ret. 
Alternativt kan ny forpagter i Elbohallen spørges, når vedkommende ansættes. 
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4. Budget 2023 
Jens Bay fremlægger budgettallene for 2023 og liner perspektiver og mulige konsekvenser op. 
Herefter orienterer Poul bestyrelsen om deres rolle i budgetvedtagelsen på driftsmidler. 
Forskellige poster bidrager til et samlet årsbudget på 60.763.000 kr, hvoraf ca 54.000.000 kr går til 
lønninger. Ud fra indeværende års budget er det det samme, men da lønstigninger og el-udgifter er 
steget med 1,5 mio. kr, så ser budgettet ud til at skolen ved samme indsats som i indeværende år, 
vil give et stort underskud. Noget af underskuddet kan overføres til 2024, men ikke det hele. Derfor 
skal der drøftes nogle tiltag, som reducerer de forskellige indsatser på Fjordbakkeskolen. Skolens 
personale orienteres næste uge og en nedgang i budgettet vil selvfølgelig skabe utryghed blandt 
personalet. 
 

5. Fokusområder – og bestyrelsens prioriteringer 
Efter ønske fra bestyrelsen på sidste møde udvælger bestyrelsen fokusområder til videre drøftelse.  
Ud af 1) Bedre læring for alle 2) Den dynamiske skole 3) Den sammenhængende skole 4) Den 
professionelle skole 5) Den attraktive arbejdsplads prioriterer skolebestyrelsen at gå lidt i dybden 
med 4) og 5) i første omgang på samme tid. Jens kommer med et dybere liggende oplæg på 
februar-mødet. 
 

6. Halvårsjusteringer 
Efter ½ år i bestyrelsen går vi lige en runde på, om bestyrelsen ønsker at justere i rammer, indhold, 
form mm. Det vil være godt, hvis I lige har forberedt jeres egen evaluering hjemmefra. 
Kommentarer: Fin dagsorden - hurtigt referat – kører smidigt –dejligt at ugedagene skifter – 
indholdet er relevant – godt samarbejde. I tvivl om vi har sat vores præg på skolen endnu. 
 

7. Evt. Aula – kommunikationen lever den op til vores principper? Screenshot sendes til Poul, 
så drøfter ledelsen om kommunikationen er enkel, ensartet etc. 

Uden for referatet: 
Til Lise: Tak for en kvart fyldt kagedåse med jule-småkager. Der var lige en til hver .-) Den smagte 
dejligt. 
(Pouls kone siger tak for resten).  

 


